
 

 

İSMAİL KULAKSIZ                                                                                                      
Devamlı kullanımdan sonra saç dökülmelerinin belirgin şekilde azaldığını fark ettim.Saç sorunu yaşayan herkese 
gönül rahatlığıyla kullanmalarını tavsiye ederim.Çok etkili bir serum.Şimdi şampuanını da kullanmaya başladım. 

ASLI ALPAGUT                                                                                                           
İş yerindeki arkadaşımın tavsiyesi üzerine Trixohair serumu kullanmaya başladım.Kullanmaya başladıktan kısa bir 
süre sonra dökülmeler azaldı ve ikinci kutuyu aldığımda da tamamen bitti.Çok az kepek sorunumda vardı ondan 
da kurtuldum.Şimdi serumu ile beraber kullanıyorum.İnce saçlarımın biraz biraz kalınlaştığını hissediyorum. 
Gelişmeleri buradan yazarım.Ancak Trixohair yetkililerine resim ekleme imkanını da vermelerini rica ederim. 

 

ESRA BALCI                                                                                                               
Bu ürünün pazarlamasını yapan arkadaşımın tavsiyesi üzerine hem serumu hemde şampuanı kullanmaya 
başladım.Bir ay gibi sürede dökülmelerim azaldı.Saç tellerinin daha da kalınlaştığı hissediyorum.Boya ve fön den  
saçlarım çok yıpranmıştı.Saç uçlarındaki kırıklarda azalmaya başladı.Kuaförüme gösterdim oda çok beğendi. 

İLKER TUNALI                                                                                                            
Ben 1 aydır trixohair şampuan ve serum kullanıyorum.Saçlarımda pul pul kepekler olmaya başladı.Ürünlerinizi 
beğenmedim . 
Trixohair Destek: 
İlker bey  merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünleri 1 aydır kullandığınızı 
yazmışsınız.Bu süreç çok kısa olduğu için daha öncesinde uzun süreli kullandığınız şampuanı bıraktığınız için saç 
derinizin verdiği geçici  bir tepki oluğunu sanıyorum.Güvenle kullanmaya devam edebilirsiniz.Sizden ricam 
buradan olumlu yada olumsuz dönüşlerinizi lütfen iletiniz. 

 

NAİM DEMİRCİOĞLU                                                                                                 
İlk olarak benim gibi saç dökülmesi sorunu yaşayan herkese etkili bir ürün hazırladıkları için Trixohair ailesine 
teşekkür ederim Sosyal medyada reklamlarını görmüştüm.Kullanmaya başladıktan kısa bir süre sonra etkisini 
göstermeye başladı.Saç dökülmelerim yok denecek kadar azaldı ve hatta durdu diyebilirim.Fiyat olarak biraz 
pahalı ama bence fazlası ile hak ediyor. 

 

NİHAL EKMEKÇİ                                                                                                         
Kısa bir sürede saç dökülmesi tamamen durdu.Tavsiye ederim. 

 

DE…….  Şİ…….                                                                                                          
Yaklaşık 5 senedir dökülme sorunu yaşıyorum ve denemediğim ürün kalmadı.Trixohair serumu da kuzenimin 
tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım.Şimdilik dökülmeler azaldı.gelişmeleri buradan yazacağım. 

 

ADEM YILMAZ                                                                                                            
Merhaba,uzun süredir saçlarımda dökülme sorunu yaşıyorum.Trixohairi de Ankarada yaşayan arkadaşımla 
chatden görüntülü konuştuğumuzda kendisi kullanırken gördüm ve yurt dışında yaşadığım için kendisinden alıp 
bana göndermesini istedim.Bende kullanmaya başladım.Serum da şampuanda harika.Saç diplerimin nefes 
aldığını hissediyorum.Dökülmeler bitti gibi.Tavsiye ederim. 

 

BAHADIR YILMAZER                                                                                                  
Eczacı bir arkadaşımın önerisi üzerine kullanmaya başladım.Bir ay gibi kısa bir sürede saç dökülmelerim de 
durdu,kepeklenme sorunuda  tamamen bitti.Artık şampuanım belli.Trixohair. 

 

 



 

HALİT  GÖKSU                                                                                                           
İnternete gezereken Trixohairin reklamlarını gördüm ve bu şekilde kullanamaya başladım.Müşteri yorumları gayet 
olumlu olduğu içinde bende yazmak istedim.Bu ürün son 3 yılda benim kullandığım üçüncü marka .İlk defa bir 
serumdan bu kadar kısa sürede memnun kaldım.Kafamın üst kısmında açıklık bir alan ve ince tüyler vardı.O 
bölge yavaş yavaş saçlanmaya başladı.Dökülmede ciddi oranda azaldığı için sanırım daha güçlü bir şekilde 
etkisini gösterecek diye ümit ediyorum.Kesinlikle güvenerek kullanacağınız bir ürün.İsteyen herkes beni 
arayabilir.05XXXXXXXXX 

ALPASLAN BOZKURT                                                                                                
Şampuanın bir işe yaradığını sanmıyorum.     

 

SERVET BOYDEMİR                                                                                                  
Trixohair serum ve şampuanı 1 aydır kullanıyorum.Gözle görülür bir şekilde saçlarımda değişme oldu.Şampuanı 
kullandıktan sonra serumuda masaj yaparak kullanıyorum.Daha önceki serumlarda masaj yaparken 
parmaklarımın ucuna dökülen saçlarım gelirdi.Trixohairi kullandığımda bu olmayınca ürünün işe yaradığını 
anladım.Kullanmaya devam edeceğim. 

 

FIRAT PARLAK                                                                                                           
Trixohair serumu ilk eczanede gördüm.Çok fazla memnun olan müşterisi olduğunu anlatınca bende denemek için 
bir tane aldım.Bir aydır kullanıyorum.İkinci seti internetten aldım.Çünkü internette daha ucuz.Serum ve şampuan 
set olarak kullanıyorum.Güvenerek alaıp kullanabilirsiniz.Fırat Parlak 

 

YUSUF NAMOĞLU                                                                                                     
Trixohair şampuanı iki aydır düzenli olarak kullanıyorum.Bu kadar kısa sürede etki edeceğini açıkcası 
sanmıyordum.Emeği geçen herkese teşekkür ederim. 

 

SANEM KORKMAZ                                                                                                     
Eşim 5 senedir saç dökülmesi problemi yaşıyor.Bunun için gittiğimiz Saç ekim merkezi Trixohair serum ve 
şampuanı önerdi.Yaklaşık 2 aydır düzenli olarak kullanıyor.Dökülme neredeyse tamamen bitti.Saçlarının daha 
güçlü ve saç tellerinin daha da kalınlaştığını söyluyor.Sürekli olarak kullanamaya devam edeceğiz.Ama fiyatların 
biraz indirilmesini rica ediyoruzzzzz. 

RASİM YEŞİL                                                                                                               
Serum ve şampuanınızı aldım.On gündür kullanıyorum.Hala bir etkisini göremedim.benmi yanlış kullanıyorum 
Trixohair Destek: 
Rasim bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Kutu üzerindeki kullanım talimatlarına 
uygun olarak kullanmanızı tavsiye ederim.Ürün etki süresi için yazdığınız süre çok azdır.Düzenli olarak 
kullanmanızı tavsiye ederim. 

 

ELİF DAĞISTAN                                                                                                          
İstanbul’a ailemi ziyarete geldiğimde Teyzemin tavsiyesi ile eczaneden alıp kullanmaya başladım. Şuan 
Amasya’dayım ver her yerde satılmıyor.Bulamazsam hem kullandığım süre hemde param boşa gidecek.Nereden 
bulabileceğim konusunda yardımcı olur musunuz? 

Trixohair Destek: 
Elif hanım merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki eczanelerde 
ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Ürünlerimizde Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod 
vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 
 

ÖZLEM ERDOĞAN                                                                                                     
Saçlarımda aşırı derecede kepeklenme ve dökülme vardı.İnternet reklamlarında görüp düzenli olarak kullanmaya 
başladım.Yaklaşık ¾ hafta gibi bir zaman olmasına rağmen kepeklenme ve dökülme tamamen bitti.Mucize 
gibi.kesinlikle tavsiye ederim. 



 

TOLGA APAK                                                                                                              
Trixohair serum ve şampuanını tavsiye ederim. 

 

MELDA KOPAN                                                                                                           
Bu kullandığım ikinci marka.Daha önce ……….. ürünlerini aldım .Bırakın işe yaramasını dökülme iki katına 
çıktı.Sonra iş yerindeki arkadaşımın tavsiyesi üzerine Trixohair kullanmaya başladım.Bir ay gibi bir zamanda 
dökülmelerim azaldı.kullanmaya devam ettikçe yeniden saç tellerinin çıkacağını ve ince tüylerin artacağını 
söyledi.Sanırım olacak gibi.Kullanmaya devam edip göreceğiz. 

 

GÜLŞAH TOZKOPARAN                                                                                            
Sürekli kullandığım etkili ,ve kaliteli bir şampuan.Tavsiye ederim. 

ÖMER SEÇKİN                                                                                                            
Bu ürünleri epeyce bir zaman araştırdım.İşe yarayacağını düşünmüyorum. 

       

AYŞE ALTMIŞDÖRT                                                                                                   
Saçlarım uzun zamandır dökülüyordu.Denemediğim ne serum ne şampuan nede argan yağları bakım kürleri 
kaldı.Sonra internet reklamlarında ve ünlülerin sosyal ağlarında bu ürünü gördüm.İlk başta açıkcası buda diğerleri 
gibi sandım ve fiyatını da biraz pahalı bulunca almadım.Bir gün sonra tekrar aynı reklamı görünce ne kaybederim 
ki diyerek aldım.Şimdi 1 aydır kullanıyorum.Dökülme diye bir şey kalmadı.Ayrıca bu sorunu yaşayan kişilere 
yardımcı olduğunuz için hem size hemde müşteri hizmetlerindeki Zeynep hanıma ayrıca teşekkür ederim. 

 

KÜBRA ATİK                                                                                                               
Bir aydır kullanıyorum ve gayet memnunum.ürün alan ve yorum yapan müşterilerinize indirim yapmanızı 
beklıyoruz. 

 

VAHİT  DEMİR                                                                                                            
Başımın yan taraflarında açılma ve üst tepe bölgesinde seyrelmeler vardı.Saç ekimi için gittiğim bir merkezde bu 
ürünü gördüm.Arka kısımlardakı saçlarım az olduğu için ekim yapamayınca Trixohair serum ve şampuanı 
kullanmaya başladım.İki ay oldu ve dökülmeler tamamen bitti ve üst kısımdaki ince ayva tüyü denen saçlarım 
belirgin şekilde kalınlaşıp saç haline geldi.Kullanmaya devam ediyorum.teşekkür ederim. 

 

F….. Ç……                                                                                                                  
Saç dökülme sorunu yaşayan herkese kesinlikle tavsiye ederim. 

SERHAT TOPÇU                                                                                                        
Merhaba Trixohair şampuanı 2 aydır düzenli olarak kullanıyorum.Bu kadar kısa sürede etki etmesi beni 
şaşırttı.Dökülmeler tamamen bitti.İnce teller daha sık çıkmaya başladı. ve saçlarımdaki dökülmeler büyük bir 
oranda azaldı ve saçlarımı gürleştirdi.Serhat Topçu. 

 

KAYHAN ARICI                                                                                                           
Merhaba İzmir de yaşıyorum.Bir ay önce Trixohair şampuan ve serumu kullanmaya başladım.İstanbula 
geldiğimde almıştım ama izmirde bulamıyorum.Nerelerden temin edebilirim. 
Trixohair Destek: 
Kayhan bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki 
eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Ürünlerimizde Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod 
vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 

 

 



 

ALPER ŞAHİN                                                                                                             
Trixohair serum ve şampuanınızın saçları gürleştirdiğini ve uzattıgını duydum.Bir sorun olmadığını veya 
olmayacağını düşünerek  denemeye karar verdim.İlk olarak ürün orijinal ambalajı ,koruma bantı ve balonlu 
naylona sarılı geldi.İlk olumlu puanı verdim.Ürünleri bir aydır kullanıyorum.Gelişmeleri a…………k sayfamdan 
takip edebilirsiniz. 

 

MELİSA ARPACIK                                                                                                       
Merhaba benim saçlarımda daha çok kepeklenme sorunu vardı.Tavsiye üzerine Trixohair şampuanı kullanmaya 
başladım.Üç aydır kullanıyorum.Kepeklerden tamamen kurtuldum.Saçlarım eskisinden daha parlak ve 
güçlü.Sanırım birde eskisinden daha kalın .Teşekkür ederim. 

SERVET SAĞLAM                                                                                   

Arkadaşımın tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım.Herkes çok etkili olduğunu çok memnun 
olduğunu yazmış. Ama hiç faydasını göremedim.  

 

ZÜLEYHA KESER                                                                                                       
Trixohair şampuanlarını uzun süredir kullanıyorum.Artık kullandığım şampuan bu .Tek farkı normal 
şampuanlardan daha pahalı.ama bence değer  ve ilk günden itibaren etkisini görmeye başladım..Dökülmeyi 
tamamen durdurdu ve saçlarım artık hiç yağlanmıyor.Güvenle kullanabilirsiniz. 

 

AHMET HELVACI                                                                                                        
Merhaba ben Ahmet saçlarımda çok fazla dökülme ve yağlanma var.Aynı zamanda çok cansız çok mat.Sadece 
şampuanımı kullanmam gerekiyor yoksa serumla beraber mi kullanmalıyım. 
Trixohair Destek: 
Ahmet bey merhaba ,Trixohaire gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Trixohair serum ve şampuanı 
kullanabilirsiniz.Gelişmeleri lütfen  kullanım sonrasında bizimle paylaşınız. 

ERKAN TAŞDÖĞEN                                                                                                   
Trixohair ürünlerini 2 aydır kullanıyorum.Kullandığım andan itibaren cok memnun kaldım.Bu yorumuda aklında 
soru işareti yada tereddütü olan kişilere fikir vermesi için yazıyorum.Çok teşekkür ederim. 

 

UĞUR DEMİRBİLEK                                                                                                   
Saçlarımda uzun zamandır dökülme ve yağlanma problemı vardı.Yağlanma için ürün bakarken Trixohair 
ürünlerini gördüm.Daha ilk kullanımda saçlarımda hemen etkisini gördüm esem yeridir.Ama şuan tam 23 gün oldu 
ve dökülmede yağlanmada bitti.Dökülmeyi çok kafaya takıyordum.Ama artık sorunlar bitti gibi ve çok 
mutluyum.Hem memnuniyetimi yazmak istedim hem de bir ricam olacak.Ürün fiyatları biraz yüksek.Fiyatlarda 
indirim yapmanız mümkün mü? 
Trixohair Destek: 
Uğur bey merhaba.Trixohair ürünlerini seçtiğiniz için teşekkür ederim.Trixohair ailesi olarak yüksek standartlarda 
ürün üretiyoruz.Kullanılan teknoloji - içerik en üst seviyede olup formulasyon ve ARGE maliyetleri son derece 
yüksek ürünlerdir.Buna rağmen maliyetler yinede en alt seviyededir.Sosyal medyada ,internette yada Eczaneler 
kanalında yapılan kampanyaları takip etmenizi tavsiye ederim. 

 

MERT  HOŞGÖR                                                                                                        
Merhaba sosyal medyadaki reklamlarınızı izlediğimden bu yana Trixohair ürünlerini kullanıyorum.Kullanmaya 
başlamadan önce açıkcası hikaye olduğunu düşünüyordum.Ama bir ay gibi biz sürede saç dökülmesi  problemim 
gözle görülür derecede azaldı ve saçlarım eskisinden çok daha fazla parlak ve canlı görünüyor.Sezarın hakkını 
Sezara vermek lazım diyerek bu yazıyı yazmaya ve almayı düşünen herkese tavsiye etmek adına bilgi amaçlı 
yazıyorum.İsteyen herkese resim gönderebilirim.Numaram05XXXXXXXXX Emeğinize sağlık. 

 

İHSAN ELVER                                                                                                             
Gercekten çok güzel ve kaliteli bir ürün.İki ay gibi bir zamanda saçımdaki dökülmeler durdu.Tepe kısmındaki 
tüylerde  de hem kalınlaşma hem de aynı kökün olduğu yerden başka saç tellerinin de çıktığını 
gördüm.Kullanmaya devam ediyorum.Teşekkür ederim. 



 

ALEV SEREZLİ                                                                                                           
Saç uçlarındaki kırıklar ve yağlanma için bir aydır Trixohair serum ve şampuanı kullanıyorum.Çok memnun 
kaldım.Buradan paylaşmak isterim. 

 

ALTAY KAYGISIZ                                                                                                         
Ürününüzden memnun kalmadım.Satın aldığım şampuan ile ilgili sorun yok.Ama serum kutusu birazı geldi.Böyle 
bir markaya yakıştıramadım.Üründe fayda görürsem de yine buradan yazacağım. 
Trixohair Destek: 
Altay bey almış olduğunuz şampuan kutusu 200ml dir.Serum ise 60 ml dir.Ancak Üretim ve formülasyonundaki 
özel saklama koşullarından dolayı 75 ml lık kutuda satılmaktadır.Üründe her yerde 60 ml olarak pazarlanmaktadır. 

 

BARANSEL BALLI                                                                                                       
Saçlarımda iki senedir ciddi anlamda dökülme sorunu yaşıyordum.Kız arkadaşımın tavsiyesi üzerine kullanmaya 
başladım.Hatta saçlarımı sıfıra vurarak denedim.Böylelikle daha net anlarım diye.İki ay oldu ve ilk resimdeki tüyler 
artık bildiğiniz saç teli oldu.biraz önyargım vardı ama çok memnunum şuan.Kullanmaya ve resim yüklemeye 
devam edeceğim.Baransel Ballı. 

 

SADİ ERKILIÇ                                                                                                             
Üründen o kadar çok memnun kaldım o kadar çok kişiye aldırdım ki firma bilse beni şirketin başına Satış müdürü 
olarak alır. 

 

YAĞMUR ATASOY                                                                                                                                                                       
Ben ürünleri erkek kardeşim için almıştım.Memnun kalınca bende kullanmaya başladım.Özellikle serumu 
harika.Saçlarımda yağlanma olduğu için sürekli yıkamak zorunda kalıyordum.Hem 4/5 kullanımdan sonra 
yağlanma sorunu bitti hem de saçlarım artık eskisinden daha parlak.Teşekkür ve tavsiye ederim. 

 

ÇAĞRI UZUNLAR                                                                                                      
Merhaba ben normalde Antalyada yaşıyorum.Ürünleri de rahatça alabiliyordum heryerden.Ama mecburi olarak 2 
seneliğine sivasa geldim.Ama burada bulamıyorum.Açıkcası buna çok üzüldüm.Yardımcı olurmusunuz. 
05xxxxxxxx 
Trixohair Destek: 
Çağrı bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki eczanelerde 
ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Ürünlerimizde Orjinal 
Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 

YAĞMUR ATASOY                                                                                                    
Ben ürünleri erkek kardeşim için almıştım.Memnun kalınca bende kullanmaya başladım.Özellikle serumu 
harika.Saçlarımda yağlanma olduğu için sürekli yıkamak zorunda kalıyordum.Hem 4/5 kullanımdan sonra 
yağlanma sorunu bitti hem de saçlarım artık eskisinden daha parlak.Teşekkür ve tavsiye ederim. 

 

SEMRA ÖZOĞUZ                                                                                                       
Ürünler harika.Ama fiyatları biraz pahalı.Yinede almaya değer. 

 

EGEMEN BOZTEPE                                                                                                   
Merhaba ben bir ay önce Trixohair şampuanı kullanmaya başladım.Düzenli olarak da kullanıyorum.Şuan için artı 
yada eksi bir şey söylemem doğru olmaz.Ama ürün orijinal ve kaliteli.Sonuçları kullandıkça buradan bildireceğim. 

 

SİNEM BARIÖNÜ                                                                                                        
Bu ürünler harika.Dökülme sorunu yaşayan herkese tavsiye ederim. 



 

JOSİ AHEM                                                                                                                 
Gönül rahatlığıyla alıp kullanabilirsiniz.Saçlarım gürleşiyor mu gürleşecek mi bilemem ama aşırı derecede 
yağlanma olan saçlarımda artık yağlanma yok.Kullanmaya devam edeceğim. 

 

BAYRAM EKİZ                                                                                                            
Yaklaşık 2 ay önce A….. alışveriş merkezindeki bir tanıtım standında görmüştüm.Orada 3 kullanımlık hediye 
tester lardan vermişlerdi.Daha 3. kullanımda  saç derimde bir rahatlama hissedince bu kez sipariş verip hem 
serum hemde şampuanından aldım.İki ayın sonunda dökülme tamamen bitti.Ve saç tellerim hem daha hızlı 
uzamaya başladı hemde incelen saçlarım kalınlaşmaya başladı.Sanırım işe yarıyor.İlerleyen zamanlarda 
yorumlarımı yazacağım. 

 

İRFAN AYDINLI                                                                                                           
Hem serumu hem de şampuanı kullanıyorum.Şimdilik sorun yok. 

 

EMRE EYÜBOĞLU                                                                                                      
Sattığınız serum şişelerinin % 25 i boş.Ayıptır ama.Bu kadar çok para alıyorsunuz.Bu saatten sonra işe yarasa ne 
olur yaramasa ne olur. 
Trixohair Destek: 
Emre bey almış olduğunuz Serumun kutusu 75 ml içindeki sıvı 60 ml dir.Ancak Üretim ve formülasyonundaki özel 
saklama koşullarından dolayı 75 ml lık kutuda satılmaktadır.Üründe her yerde 60 ml olarak pazarlanmaktadır. 

 

AYNUR KOCATEPE                                                                                                   
Bu ürünü yaz tatili için Türkiyeye geldiğimde almıştım. Ama ben Belçika da yaşıyorum.Yurt dışında satın 
alabileceğim bir satış noktanız varmıdır.Telefon numaram +4XXXXXXXXXX beni ararmısınız 
Trixohair Destek: 
Aynur hanım merhaba ,Trixohaire gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Bu yıl sonuna kadar yaklaşık 10  ülkede 
satışlar başlayacaktır.Dilerseniz iletişim adresimizden yada müşteri hizmetleri hattından bizi aramanız halinde 
size ürün gönderimi yapılacaktır. 

 

V……M…….                                                                                                                
Arkadaşlar bu ürün harika.Serum ve şampuandan set olarak aldım.Dökülme neredeyse tamamen bitti.Ancak 
ürünlerin fiyatları biraz pahalı.Gerçekten işe yaradığı için mi pahalı yoksa diğerleri yaramadığımı içinmi ucuz 
bilmiyorum.Set olarak almanızı öneririm. 

 

SERKAN TOPRAK                                                                                                      
Son 3 yılda aldığım bu üçüncü serum.Diğer ikisi işe yaramadı.Biri …… diğeride ……..Her yerde de yazdım işe 
yaramadıklarını.Resmen para tuzağı.Şimdide bu markayı denedim.Daha 2 hafta oldu.Dökülme ve kepeklenme 
azaldı gibi.Ama yeni saç çıkışı için bir şey söyleyemem.Olumlu olumsuz heryerde yazacağım.Ürün orjinalliği ve 
kalite kontrol koruma bandı vs on numara ama fiyat pahalı. 

 

MELİKE YILMAZ                                                                                                         
İnternette saçlarım için şampuan bakarken gördüm.O kadar çok fazla ürün varken ismi ve isminin anlamı dikaktimi 
çekti.Serum ve şampuanından aldım ve  gün aşırı kullanmaya başladım.İlk hafta açıkcası fazla bir şey 
anlamadım.Ama sonraki günlerde duştan sonraki dökülmeler oldukça azaldı.Daha çok erken olduğu için fazla  bir 
şey yazamıyorum.Ama saçlarımı gürleştireceğinede inanıyorum. 

AYLA AYDIN                                                                                                               
Yaklaşık bir aydır kullanıyorum.Şimdilik çok memnunum.Ancak bir sorum olacak Hergün kullanmamda bir sakınca 
varmı.? 
Trixohair Destek: 
Ayla hanım merhaba , Trixohaire gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi her gün kullanabilirsiniz.Ancak 
Saç yağ denenizin durumunu en iyi siz bildiğiniz için bunu göz önünde bulundurarak kullanmanızı tavsiye ederim. 



 

DEMET SELVİ                                                                                                             
Ürünlerinizden son derece memnunum.Heryerde de tavsiye ediyorum. 
YAĞIZ MERT 
Trixohair ailesine sonsuz teşekkürler. 

TURGAY  SANCAKTAR                                                                                                 
Trixohair serum ve şampuan aldım.Bir haftadır kullanıyorum.Ancak saçlarımdaki dökülme hala devam 
ediyor.Sebebi nedir. Yardımcı olur musunuz? 
Trixohair Destek: 
Turgay bey  merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünleri minimum 3 ay kullanmanızı 
öneririm.Bu süre sonunda lütfen olumlu yada olumsuz değerlendirmelerinizi bizimle paylaşınız. 

 

MEVLÜT HAZNEDAR                                                                                                 
Merhaba yaklaşık iki aydır ürünlerinizi kullanıyorum.Ama bir haftadır ürünleri aldığım eczanede bulamıyorum. 
Ürünleri nerede bulabilirim ve orijinal olup olmadığını nasıl anlayabilirim? 
Mevlüt  bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki 
eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Ürünlerimizde Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod 
vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 

 

GÜLTEN EVRİM                                                                                                          
Arkadaşımın tavsiyesi üzerine aldım.Saçlarımın ön tarafında çok fazla seyrelme ve her duş sonrası da aşırı 
derecede dökülme vardı.Saç dökülmesi tamamen durdu.Yeni saç çıktığını söyleyemem ama çıkacağına 
inanıyorum.Artık neredeyse bunalıma sokan o tutam tutam dökülmeler bitti çok şükür. 

 

DEVRİM EKİCİ                                                                                                            
Sürekli kullandığım bir şampuan.Şimdi serumuda aldım.Serum için bir şey söyleyemem ama şampuan 
harika.Dökülmede kepekte sona erdi. 

SELÇUK BAYINDIR                                                                                                    
Harika bir ürün.Saç sorunu yaşayan herkese tavsiye ederim. 

 

KEMAL ŞENGÖR                                                                                                        
Gerçektende anlattıkları kadar varmış.Hatta az bile anlatmışlar.İlk defa işe yarayan bir ürün kullanıyorum. 

 

MURAT VAROL                                                                                                           
Sürekli kullanıyorum.Trixohair ailesine tşk ederim. 

 

NURGÜL TOPLU                                                                                                         
Sizden bir ricam olacak .İlk olarak ürünleri neden kendi sitenizde satmıyorsunuz.ve ürünlerin orijinal olup 
olmadıklarını nasıl anlayabiliriz. 
Trixohair Destek: 
Nurgül hanım merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki 
eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Ürünlerimizde 
Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 

 

AHMET YURDAKUL                                                                                                   
Benzeri ürünlerden o kadar çok para verip aldım ki.İşe yaramayacak param yine çöpe gidecek diye endişem 
var.Memnun kalmazsam iade edebilir miyim? 
Trixohair Destek: 
Ahmet bey merhaba,Trixohair ailesi olarak şunu belirtmek isterim ki ürünlerden memnun kalırsınız.Ancak ürünler 
kişisel kullanıma yönelik ürünler olduğu için bu ürün grublarında iade alınmamaktadır. 



 

HALDUN MENTEŞ                                                                                                      
Ürünleriniz harika .Herbir kuruşu helal olsun. 

 

MİHRİBAN YILMAZ                                                                                                     
Çok fazla dökülme vardı saçlarımda.Eşim sosyal medyada görüp bana söyledi bende alıp kullanmaya 
başladım.Önce tabikide eşime sonrada size teşekkür ederim.Almak isteyenlere de tavsiye ederim 

 

SİNEM ALTINTAŞ                                                                                                       
Merhaba iki aydır Trixohair ürünlerini kullanıyorum.Saç dökülmelerim durdu.Biraz kepeklenme vardı. Artık oda 
yok.Ancak ürünlerin fiyatları biraz pahalı değimli.Şampuanlarınzı 79.9 tl ye satılıyor.İndirim yapmayı 
düşünmüyormusunuz. 

 

AKİF CANAY                                                                                                               
Serum ve şampuanı beraber kullanmanızı tavsiye ederim.Arada başka bir ürün kullanmayın ve düzenli olarak 
kullanın.beni ararsanız resim paylaşabilirim.05XXXXXXXXX 

 

MUSTAFA DÜZGÜN                                                                                                   
Para tuzağı.Hiçbir işe yaradığını düşünmüyorum. 

 

SEVDA POYRAZ                                                                                                         
Yeniden saç çıkarırmı şimdilik bir şey diyemem ama kullanmaya başlayalı bir ay oldu ve dökülme sorunu 
bitti.Belki buda mevsimsel dir ama beni psikolojik olarak çok rahatlattı.Bu yorumu yazarken bir set daha 
aldım.Yorumlarımı benim gibi saç sorunu olan herkese ışık tutması açısından yine yazacağım. 

 

CEMAL ŞENLİK                                                                                                          
Merhaba kız kardeşim İzmir narlıderede  eczacı(D…. Eczanesi) ve onun tavsiyesi üzerine aldım.İki aydır 
kullanıyorum.Başımın üst kısmında yaklaşık 10 cm çapında bir alanda seyrelme vardı.Artık o bölgedeki ince 
saçlar kalınlaşmaya başladı.Herkese tavsiye ederim. 

 

DEMET MERCAN                                                                                                       
Markayı tesadüf eseri ilaçlarımı almaya gittiğim eczanede gördüm.Fiyat pahalı gelince almadım.Sonrasında 
internette araştırıp yorumları okuyunca almaya karar verdim.kullanmaya başlayalı 6 hafta oldu.ve dökülmelerim 
yüzde 99 oranında azaldı.Güvenle alabilirsiniz. 

VİLDAN  BULUT                                                                                                          
Ürünleri geçen sene tükiyeye gittiğimde almıştım.Açıkcası işe yarayacağını düşünmediğim için iki adet aldım.İşe 
yaradığını görünce 2 adet daha aldım.Ama türkiyeden fransaya çok pahalıya maloluyor.Şimdi tekrar gidecek 
arkadaşlarımdan istiyorum.Şuan 15 şişe oldu.Yakında toptan satışına başlarım herhalde. 

 

İSMAİL KOCABAY                                                                                                      
Trixohair serum ve şampuanını iki aydır kullanıyorum.Bendeki etkisi o kadar kısa sürede olmadı ama dökülmeler 
azaldı.Kullanmaya devam ediyorum.Teşekkür ederim. 

 

AHMET TANRIKULU                                                                                                   
Bugüne kadar kullanmadığıma o kadar pişmanım ki.Kısa bir süre önce başladım.Ve çok memnunum. 

 



 

MURAT AKINCI                                                                                                           
Hayatımda ilk defa bu kadar pahalı bir şampuana para verip kullandım.ve çok memnun kaldım.Hiç tereddüt 
etmeden kullanmanızı tavsiye ederim. 

 

SERPİL VATANSEVER                                                                                               
Herkese merhaba ,İki aydır kesintisiz ve düzenlı olarak kullanıyorum.Tavsiye ederim. 

 

FATMA AŞCI                                                                                                               
Arkadaşımın tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım ve düzenli olarak da kullanıyorum.Saçlarım artık 
dökülmüyor.Çok teşekkür ederim. 

ENVER ÖZDEMİR                                                                                                       
Henüz kullanmaya başlayalı birkaç hafta oldu ama sonuçlardan oldukça memnunum.Saçlarım çok yağlanıyordu 
bu yüzdende çok fazla dökülme vardı.Yağlanmanın azalmasıyla dökülmede durdu.Güvenle alabilirsiniz. 

 

YAVUZ SAĞLAK                                                                                                         
Ürün fiyatlarınız çok pahalı.Bu ürünlere ihtiyacı olanlar nasıl alacak.Lütfen fiyatlarda indirim yapınız.Kullanan 
birkaç arkadaşım var.Çok memnun olduklarını söylediler ama bu fiyatlara almakda zorluk çekiyorum. 

 

MEVLÜT YAĞCI                                                                                                          
Trixohair ürünlerini bir tanıtımda gördüm ve verilen numunelerden alıp kullandım.Sonrasında ürünü biraz araştırıp 
olumlu yorumları görünce ikili setini almaya karar verdim.Bu yazıyıda benim gibi saç dökülmesi sorunu yaşayanlar 
için yazmak istedim. 

 

SİNAN DAĞDEVİREN                                                                                                 
Daha 29 yaşındayım ve başımın üst kısmında yok denecek kadar az saç ve ince ayva tüyü şeklinde tüyler 
vardı.iki aydır kullanıyorum.O ince ayva tüyü denen saçlarım kalınlaşmaya ve renkleri siyahlaşmaya başladı.İşe 
yaradığını görünce düzenli olarak kullanmaya devam ediyorum.Artık şampuan olarak Trixohairi kullanıyorum.Bu 
hafta saçlarımın güçlenmesi için serumuda kullanmaya başladım.Saç dökülmesi yaşayan herkese tavsiye ederim. 

 

HALUK ALTIPARMAK                                                                                                  
Bu yazılanlar gerçekten de doğrumu.Lütfen benimle iletişime geçermisiniz.yağlı saçlar için hangi ürünleri almam 
gerekiyor. 
Trixohair Destek: 
Haluk bey  merhaba öncelikle ürünlerimize ilgi gösterdiğiniz için teşekkür ederiz.Yazılar ürünleri kullanan 
kullanıcılar tarafından yazılmaktadır.Ürünlerimizi Türkiye’deki eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın 
alabilirsiniz.Ürünlerimizde Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım 
yapabilirsiniz.Trixohair ürünleri tüm saç tipleri için uygundur. 

 

MELİKE YILMAZ                                                                                                         
İnternette saçlarım için şampuan bakarken gördüm.O kadar çok fazla ürün varken ismi ve isminin anlamı dikaktimi 
çekti.Serum ve şampuanından aldım ve  gün aşırı kullanmaya başladım.İlk hafta açıkcası fazla bir şey 
anlamadım.Ama sonraki günlerde duştan sonraki dökülmeler oldukça azaldı.Daha çok erken olduğu için fazla  bir 
şey yazamıyorum.Ama saçlarımı gürleştireceğinede inanıyorum. 

          

BAYRAM EKİZ                                                                                                            
Yaklaşık 2 ay önce A….. alışveriş merkezindeki bir tanıtım standında görmüştüm.Orada 3 kullanımlık hediye 
tester lardan vermişlerdi.Daha 3. kullanımda  saç derimde bir rahatlama hissedince bu kez sipariş verip hem 
serum hemde şampuanından aldım.İki ayın sonunda dökülme tamamen bitti.Ve saç tellerim hem daha hızlı 
uzamaya başladı hemde incelen saçlarım kalınlaşmaya başladı.Sanırım işe yarıyor.İlerleyen zamanlarda 
yorumlarımı yazacağım. 



 

YUSUF YOLALAN                                                                                                       
Saçları dökülen herkese kesinlikle tavsiye ederim.Hem saçlarımı gürleştirdi hem de dökülmeyi tamamen 
durdurdu. 

 

MELİKE KOÇ                                                                                                               
Saçlarımda beş senedir haddinden fazla dökülme vardı.Denemediğim şampuan ve serum kalmadı.Trixohair 
serumu da fazla bir beklentiye girmeden  kullandım.Dökülme sorunu kalmadı.Az biraz kepeklenme vardı ,iki aydır 
bundan da kurtuldum.Ürün fiyatı  Z…. yada muadil ürünlere göre biraz pahalı.Ama parasını hak ediyor. 

 

SERDAL YILGIN                                                                                                         
Sürekli kullandığım bir şampuan.Kullanmaya başladıktan birkaç hafta sonra etkisini göstermeye başlıyor.Herkese 
gönül rahatlığıyla tavsiye ederim. 

AHMET VARNALI                                                                                                        
Yaklaşık iki aydır kullanıyorum.Kullanmaya başladığımda fazla bir beklentim yoktu.Ama düzenli olarak kullanımda 
saç dökülmesini azalttığını deneyerek yaşadım.İş seyahati için İtalya ya giderken serum ve şampuanı almayı 
unutmuştum.Kullanamadığım bu bir haftalık süreçte eskisi kadar olmasa da yeniden saçlarım dökülmeye 
başladı.Dönüp tekrar kullanmaya başladığımda dökülme yine tamamen durdu.O zaman işe yaradığını ve etkili bir 
ürün olduğunu anladım.Ürünler orijinal ve korumalı hologramı ile gönderildi.Eczanelerde fiyatları oldukça 
pahalı.İnternetten almanızı tavsiye ederim. 

 

İPEK DEMİRCİ                                                                                                            
Düzenli olarak kullanırsanız kesinlikle faydasını görürsünüz.Ben şampuanı her gün serumu da iki günde bir ,ikinci 
haftada serumu her gün kullanıyorum.Sanki daha etkili oluyor gibi geldi bana.Güzel bir ürün. 

MUSTAFA VAROL                                                                                                      
Ürünü 3 haftadır kullanıyorum.Şimdilik güzel gidiyor.Gelişmeleri bildireceğim. 

AHMET YAĞCI                                                                                                            

Ben bir aydır kullanıyorum.Hiçbir faydasını göremedimİkinci serumu alıp almama konusund tereddütlerim 
var.Yardımcı olurmusunuz.Ahmet 05xxxxxxxxx 

Trixohair Destek: 
Ahmet bey  merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünleri minimum 3 ay kullanmanızı 
öneririm.Bu süre sonunda lütfen olumlu yada olumsuz değerlendirmelerinizi bizimle paylaşınız. 

 

DİLEK GÜÇPINAR                                                                                                      
Trixohair markasını ilk defa radyo reklamlarında duydum.Çok fazla olumlu yorumu olduğu için kullanmaya karar 
verdim.Fiyatı pahalı.Ama işe yarayacağını düşünüyorum. 

 

ARZU GÜMÜŞPINAR                                                                                                 
Saçlarımda çok fazla dökülme ve cansızlık vardı.Kuaförümün tavsiyesi üzerine Trixohaire başladım.Serum ve 
şampuanını aldım.Dökülmeler oldukça azaldı ve daha dirileşti saçlarım.İki ay önce saçlarımı avuçladığımda bir 
tutam saçım dökülürdü.Şimdi o kadar çekmeme rağmen bir iki telin dışında dökülme olmuyor.Yeniden saç 
çıkarıyormu bilemem ama saçlarım dökülmediği için o eski gür haline döndü.Biraz fiyatı başka marka ürünlere 
göre pahalı ama denemenizi tavsiye ederim.Arzu Gümüşpınar 

 

 

 



 

KADER ARPACI                                                                                                          
Merhaba yaklaşık ürünlerini iki aydır kullanıyorum.gayet de memnunum.Ürünleri n….com sitesinde satış yapan 
T… isimli mağazadan satın aldım.Ancak gelen şampuanda herhangi bir sorun yoktu ama serum biraz 
boştu.Acaba bu şekilde midir yoksa ürün dökülmüş müdür? 
Trixohair Destek: 
Kader hanım merhaba almış olduğunuz şampuan kutusu 200ml dir.Serum ise 60 ml dir.Ancak Üretim ve 
formülasyonundaki özel saklama koşullarından dolayı 75 ml lık kutuda satılmaktadır.Üründe her yerde 60 ml 
olarak pazarlanmaktadır 

SELEN YAĞTU                                                                                                           
Yaklaşık iki aydır kullanıyorum.İlk günden itibaren etkisini görmeye başladım.Çok memnunum.Saçlarımın 
dökülmesi ilk ayın sonunda tamamen durdu.Ayrıca fark edilir biçimde saçlarıma dirilik geldi.Saç sorunu yaşayan 
herkese tavsiye ederim. 

 

AHMET YAVUZ TÜRKKAN                                                                                         
Trixohair şampuan ve serumu kullanıyorum.İlgili herkese çok teşekkür ederim. 

                  

ADNAN YİĞİT                                                                                                              
Yaklaşık 4 yıldır saçlarımda dökülme var.Daha önce B….. kullandım dört boyunca .Ama faydasını 
göremedim.Sonra Z……. Denedim.Bu kez hem faydası olmadı hemde saçlarım kepeklenmeye başladı.Şimdi de 
Trixohair şampuanı kullanmaya başladım.Kullanmaya başladıktan iki hafta içinde kepeklenme bitti.Faydası 
olacağına inanmaya başlayınca düzenli olarak kullanmaya başladım.Şuan 2 ay oldu ve dökülme tamamen 
bitti.Kafamın üst kısmındakı ince saçlar kalınlaşmaya başladı.İnşallah daha da iyi olacak.Kullanmayı düşünenlere 
güvenle denemelerini tavsiye ederim.Bu sorunu yaşayanlara bir nebze faydası olacağına ınandığım ve yorumların 
önemli olduğunu bildiğim içinde paylamak istedim. 

 

SAMİ ÖRNEK                                                                                                              
Ürünlerinizi heryerde bulamıyorum.Eczanelerde fiyatları çok yüksek.İnternettede firmalara açıkcası 
güvenemiyorum.Yardımcı olurmusunuz.Telefon numaram 05xxxxxxxxx 
Trixohair Destek: 
Sami bey merhaba öncelikle ürünlerimizi tercih ettiğiniz için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki eczanelerde 
ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.İnternette satan ürünlerin orijinalliği konuusnda sürekli denetimlerimiz 
devam etmektedir.Şuana kadar orijinal olmayan/Sahte ürüne rastlamadık.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu 
şekildedir.Ürünlerimizde Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım 
yapabilirsiniz. 

               

HAYRİYE HATUN                                                                                                       
Etkili ve kaliteli ürün tavsiye ederim. 

HASAN ELÇİ                                                                                                               
Serum ve şampuanı beraber kullanıyorum.Saç dökülmesini engelledi ve yeniden saç çıkışını sağladı.Teşekkürler 

EVREN BAYINDIR                                                                                                      
Yaklaşık 1,5 aydır kullanıyorum.Bu kadar kısa sürede etki edeceğine inanamadım.İki senedir  denemediğim ürün 
kalmadı.Herkese tavsiye ederim 

HAMDİ ALTUN                                                                                                            
Merhaba adım Hamdi ve 29 yaşındayım.Saçlarımda hem dökülme hemde yağlanma var.Sosyal medyada 
reklamlarınızı gördüm.Denemediğim ürün kalmadı.Açıkcasıda tekrar boş yere para harcamak 
istemiyorum.Deneme amaçlı numune almam mümkünmüdür.benimle ilişime geçerseniz çok 
sevinirim.05xxxxxxxxx 
Trixohair Destek: 
Hamdi bey  merhaba öncelikle ürünlerimize gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Numune gönderimi 
yapamamaktayız.Trixohair serum ve Şampuanlarımızı  Türkiye’deki eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın 
alabilirsiniz.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Ürünlerimizde Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR 
kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 



 

FATİH PEKMEZ                                                                                                          
Merhaba benim daha çok saç tellerimin ince ve seyrek olması ile ilgili sorunlarım vardı.Aynaya baktığımda saç 
diplerim gözüküyordu.uzun zamandır Trixohair serum ve şampuanlarını kullanıyorum.Saç telleri kalınlaşmaya 
başladığı için seyrelme zamanla kapanmaya başladı.hatta aynı saç kökünde birkaç tane daha saç çıkışını 
gözlemledim.Bana kalırsa mucizevi bir ürün.Teşekkürlerimi iletirim. 

 

EROL ALYANAK                                                                                                         
Trixohair şampuanı kullanmaya başladığım günden bu yana saçlarımdaki dökülme durdu.Güvenerek 
kullanabilirsiniz. 

 

ŞEVKET ALTIPARMAK                                                                                               
Saçlarımca aşırı derecede yağlanma vardı.Doğal olarak az da olsa dökülmelerde başlamıştı.birkaç aydır Trixohair 
şampuanı kullanıyorum.İlk ayın sonunda yağlanma tamamen bitti ve saçlarım eskisinden daha fazla parlamaya 
başladı.Tereddütsüz kullanabilirsiniz. 

 

ALARA BOZBEY                                                                                                         
Merhaba adım Alara.Avusturyada yaşıyorum.Bu ürünleri yurtdışında bulabilirmiyim.mail adresim 
Ew……….@yandex.com 
Trixohair Destek: 
Alara hanım merhaba ,Trixohaire gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Bu yıl sonuna kadar yaklaşık 10 ülkede 
satışlar başlayacaktır.Dilerseniz iletişim adresimizden yada müşteri hizmetleri hattından bizi aramanız halinde 
size ürün gönderimi yapılacaktır. 

 

AHMET CİVELEK                                                                                                       
Merhaba uzun zamandır Şampuan ve serumu kullanıyorum.Her aldığımda ürünün fiyatı farklılık 
gösteriyor.üründen gayet memnunum ama fiyatların değişken olmasını beğenmedim 
Trixohair Destek: 
Ahmet bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki eczanelerde 
ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.ürün fiyat politikaları satan 
firmalar tarafından belirlenmekte ve bizim tarafımızdan bir müdahale yada fiyat artışı uygulanamamaktadır 

 

HÜSEYİN BALLI                                                                                                          
Serumuda şampuanıda 2 haftadır kullanıyorum.Ürünü almadan önce okuduğum yorumlarda bırkaç hafta 
içersinde etkisini gösterdiği yazılmıştı.Düzenli olarak kullanıyorum.Fazla bir etkisini göremedim.Acaba biraz daha 
mı kullanmam gerekıyor? 
Trixohair Destek: 
Hüseyin bey  merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünleri minimum 3 ay 
kullanmanızı öneririm.Bu süre sonunda lütfen olumlu yada olumsuz değerlendirmelerinizi bizimle paylaşınız. 

 

SERCAN HAKBİLİR                                                                                                    
Ürünler harika .Ama fiyatlar biraz pahalı.Bu yüzden internetten almanızı tavsiye ederim. 

 

GÖNÜL ÖZTÜRK                                                                                                        
Ürünleri instegram reklamlarında görüp kullanmaya başladım.Bir aylık kullanımın sonunda etkili bir şampuan 
olduğunu söyleyebilirim.Düzenli olarak kullanmaya devam ediyorum.Bu arada Trixohair Müşteri Hizmetlerinden 
Zeynep hanıma telefonda verdiği bilgilerden ve yakın ilgisinden dolayı teşekkürlerimi de burada belirtmek isterim. 

FERİHA  SARGÜL                                                                                                       
Açıkcası iİşe yarayacağını düşünmüyordum.her duş sonrası şampuan ve yarım saat sonrada serumu düzenli 
olarak kullanmaya başladım.Daha bir ay olmadan başımın orta saç cizgisindeki tüyler sıklaşmaya ve saç tellerim 
kalınlaşmaya başladı. 

 



 

FATİH MUTLU                                                                                                             
Merhaba ürünleri ilk defa A……… avm de yapılan bir tanıtım bankosunda gördüm.Saçlarımdaki etkisi 
müthiş.Gerçektende harika bir serum. 

          

SEVDE YILMAZ                                                                                                          
İlk olarak yorumlar ve ürünleri kullanan kişilerin paylaşımları beni çok rahatlattı.İki yıldır saç dökülme sorunlarım 
var ve birçok şampuan denedim ama hiç faydasını göremedim.Bugün yeğenimin tavsiyesi üzerine Trixıohair 
şampuan ve serumu kullanmaya başladım.Buradan sonuçları paylaşacağım.Ayrıca Trixohair müşteri hizmetlerine 
çok teşekkür ederim.Ürünleri kullandığımda buradan yorum yazmamı istemişlerdi ama ben şimdiden de bir şeyler 
yazmak istedim. 

 

AŞKIN TUNA                                                                                                               
Merhaba ürünlerinizi Kırklareli de nereden temin edebilirim yardımcı olurmusunuz.05xxxxxxxxx 

Trixohair Destek: 
Sayın Aşın Tuna merhaba öncelikle ürünlerimize gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki 
eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Ürünlerimizde 
Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 

 

EMRE ÖZYURT                                                                                                          
Merhaba yaklaşık 1,5 aydır şampuanınızı kullanıyorum.Faydasını gördüğüm için buradan anlatmak 
istedim.Etrafımda saç dökülmesi olanlarada tavsiye ediyorum.emre özyurt 

 

SELİN ANTEPLİ                                                                                                          
Merhaba uzun zamandır serum ve şampuanınızı kullanıyorum.Çok da faydasını gördüm.Saçlarımdaki yağlanma 
kalmadı.Dökülmede de ciddi oranda azalma var.Ama bir şey sormak istiyorum.şampuanları günlük olarak da 
kullanabilirmiyim. Selin 
Trixohair Destek: 
Selin  hanım merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.trixohair şampuanlarını günlük 
olarak kullanabilirsiniz.Değerli yorumlarınızı lütfen bizimle paylaşmaya devam ediniz. 

 

AYKUT KOCA                                                                                                             
Uzun zamandır Trixohair şampuanını kullandım ve geçen haftada seruma başladım.Şampuanı kullanmaya 
başladıktan sanırım bir ay  gibi bir zamanda dökülme yok denecek kadar azaldı.Faydasını görünce daha canlı ve 
güçlü olması için serumuda aldım.Şimdilik çok memnunum.teşekkürler.Aykut 

 

ZİYA TAŞKENT                                                                                                           
Merhaba bu serum ve şampuanı nereden alabilirim.Saçlarım haddinden fazla yağlı.Yorumlarda yağlanmaya iyi 
geldiği yazmaktadır.Doğrumu.Bili verir misiniz? 

Trixohair Destek: 
Ziya bey  merhaba öncelikle ürünlerimize gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Yorumlar sizin gibi ürün alarak 
kullanan kullanıcıların objektif yorumlarıdır.Trixohair serum ve Şampuanlarımızı  Türkiye’deki eczanelerde ve 
İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Ürünlerimizde Orjinal Koruma 
Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 

ADEM IŞIK                                                                                                                  
Merhaba bir aydır serum ve şampuanlarınızı kullanıyorum.Şuan için sadece dökülmelerde ciddi azalma oldu ama 
yenı saç çıkması için bir şey söyleyemeyeceğim.Ama etkili olacağını kuzenimden biliyorum.Şampuanı kullanırken 
başka bir üründe kullanabilir miyim.Argan yağı yada farklı bir şampuan.Bilgi verirseniz çok sevinirim 05xxxxxxxxx 
Trixohair Destek: 
Adem bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Trixohair ürünlerini kullandığınızda 
başka hiçbir ürün kullanmanıza gerek yoktur.Saçlarınızın ihtiyacı olan birçok etken madde Trixohair ürünlerin 
içersinde mevcuttur. 



 

NİHAL BOZLAK                                                                                                           
Trixohair şampuanı arkadaşımın tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım.İlk 1 ay hiçbişey anlamadım.Biraz 
moralim bozulur gibi oldu ama kullanmaya devam etim.Şimdi iki ay oldu ve dökülme tamamen durdu.kullanmaya 
devam edeceğim.Uzun lafın kısası kullanacak arkadaşlara tavsiyem biraz sabırlı olsunlar ve düzenli olarak 
kullansınlar. 

 

SERDAR BOZTEPE                                                                                                    
Merhaba ,yaklaşık 4 senedir saç dökülme sorunum var ve son bir yıl içinde de saç dökülmem oldukça arttı.Bir çok 
kür denedim.Ne argan yağları ne sarımsaklı şampuanlar nede jojoba yağları kaldı.Ama hiç faydasını 
göremedim.Birkaç aydır Trixohair serum ve şampuan setini kullanıyorum.Açıkcası bu kadar etkili ve güçlü bir 
sonuç beklemiyordum.Yorumları okuduğumda üç beş kötü yorum dışında birçok iyi yorum görünce biryandan 
inanasım gelmedi ama biryandan da ya doğruysa diye içimden geçirmeye başladım.Sonunda da kullanmaya 
karar verdim.Tek kelime ile Trixohair mucize.Güvenle alıp kullanabilirsiniz.Sonuçları görmek isteyenler beni arayıp 
resim alabilirler.05xxxxxxxxx 

 

VEYSEL ÇAĞLAYAN                                                                                                  
Trixohair ürünlerini istabulda bir alışveriş merkezindeki tanırım standında gördüm.Ertesi gün internetten alıp 
kullanmaya başladım.Sonuç harika .Saç tellerim kısa bir sürede kalınlaşmaya başladı.Seyrek olan yerlerdeki saç 
köklerinın kalınlaştığını gözlemledim.Tanıdığım ve saç dökülmesi olan herkese tavsiye ederim. 

 

DİLEK ERGANİ KURT                                                                                                 
Merhaba ben saç dökülmesinden ziyade saçlarımdaki aşırı yağlanma  ve saçlarımın güçlenmesi için 
kullanıyorum.Umduğum sonuca kavuştuğum için mutluyum.Herkese tavsiye ederim.Dilek Kurt 

AYHAN ÇOŞKUN                                                                                                        
Merhaba Trixohair şampuanlarını kullandığımızda başka bir şampuan kullanmamıza gerek varmı. 
Trixohair Destek: 
Ayhan bey merhaba ,Trixohaire gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Trixohair ürünlerini kullandığınızda başka bir 
şampuan kullanmanıza gerek yok.Trixohairi şampuan markanız olarak belirleyebilirsiniz. 

İLHAN AYAZ                                                                                                                
Şampuanlarınızı bir aydır kullanıyorum.Saçımdaki yağlanma azaldı ama aşırı derecede kepeklenme 
başladı.memnun kalmadım.Bilgi alabilirmiyim 
Trixohair Destek: 
İlhan bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Şampuanı kullanmaya yeni 
başladığınızı anlıyorum.Bu erken süreçte saçınızdaki yağ dengesi düzenlenirken oluşan kepeklenme doğal bir 
süreçtir.Kısa bir zaman sonra kepeklenmenin sona erdiğini göreceksiniz.Düzenli kullanmaya devam ederek ,bize 
buradan tekrar olumlu yada olumsuz dönüşlerinizi bekliyoruz. 

 

V……..G…………                                                                                                        
Yaklaşık bir aydır kullanıyorum.Bende sadece dökülme durdu .Yeni saçların çıktığını henüz göremedim.Ama saç 
telleri sanki kalınlaşıyor gibi.Kullanmaya devam ediyorum. 

 

AŞKIN DEMİRCİ                                                                                                          
Merhaba ben Almanyada yaşıyorum.Sanırım burada satış noktanız yok.Bu ürünleri nereden temin edebilirim. 
Trixohair Destek: 
Sayın Aşkın Demirci merhaba ,Trixohaire gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Bu yıl sonuna kadar yaklaşık 10 
yakın ülkede satışlar başlayacaktır.Dilerseniz iletişim adresimizden yada müşteri hizmetleri hattından bizi 
aramanız halinde size ürün gönderimi yapılacaktır. 

 

MÜCAHİT DEMİRBİLEK                                                                                                      
Saçlarımın yanları iyice açılmaya ve saç tellerim çok incelmeye başlamıştı.İki ay önce instegram reklamlarında 
Trixohair ürünlerini gördükten sonra arkadaşımın tavsiyesi üzerine Şampuan ve serumunu kullanmaya 
başladım.Seyrek ve ince saçlarım kalınlaşmaya başladı.Kullanmak isteyenlere tavsiye ederim. 



 

SERDAR SAVCI                                                                                                          
Üç aydır Trixohair şampuanını kullanıyorum.Saçlarım dolgunlaşıp daha parlak görünüme kavuştu.Saçlarım sanki 
daha hızlı uzuyor gibi.Beğendim. 

           

ALİ GÜZELYURT                                                                                                        
Saçlarım son 5 senede aşırı derecede dökülmeye başladı.Geçen ayda Trixohairi kullanmaya.Gayet etkili bir ürün. 

SONER YILMAZ                                                                                                          

Ne olurdu fiyatları daha makul yapsanızda herkes istifade etse bizlerde iyi yorumlar yazsak. 

Trixohair Destek: 
Soner bey merhaba öncelikle ürünlerimize gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki 
eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Fiyatlar da satıcı firmalar tarafından belirlenmektedir.Şuan 
için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Ürünlerimizde Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara 
dikkat ederek alım yapabilirsiniz 

           

MELİH ŞENYURT                                                                                                       
Harika  bir ürün,Dökülme sorunu olan herkese tavsiye ederim.Ürünler eczanelerde çok pahalı,interneten 
bakmanızı öneririm. 

 

YAKUP BAYRAKLI                                                                                                      
Bir aydır kullanıyorum.dökülmeyi tamamen durdurdu.Ayrıca şampuanı kullanmaya başlamadan önce saçlarım 
hem çok yağlı hemde çok mattı.Trixohairi kullanmaya başladıktan ince yağlı saçarlım daha  da güçlendi. 

HACI DURMAZ                                                                                                            
Ben bir aydır kullanıyorum.başımın üst bölgesindeki ince ayva tüyü denen  saçlar vardı.Neredeyse tamamı 
Kalınlaşmaya başladı.tşk ederim 
 

HAKKI SOLMAZ                                                                                                          
Selam ,Trixohair daha önce kullanan arkadaşlarım vardı ama ben Z….. kullandığım için deneme fırsatı 
olmadı.Yaklaşık altı Z…. Kullanıp bir fayda görmeyince Trixohair kullanmaya başladım iki ay önce.Sanki saçlarım 
daha da dolgunlaştı.Hatta ilk fark eden de annem oldu.Çok teşekkür ederim. 

OKAN ÇALDIR                                                                                                            

Ben memnun kalmadım ve bunu da belirtmek istiyorum.Neden kötü yorumları yayınlamıyorsunuz? 

 

ADEM YORULMAZ                                                                                                     
Trixohairi ilk çıktığı zamandan beri kullanıyorum.İlk başta şampuanını aldım sonra dökülmede azalma olunca 
serumda kullanmaya başladım.Şimdi kullanmaya başlayalı üç ay oldu ve dökülmeler tamamen durdu,ince saç 
tellerim kalınlaşmaya başladı.Kullanmaya devam edeceğim. 

 

SAVAŞ MERCAN                                                                                                        
Merhaba  benım saçlarım çok seyrek ve iki sorum var.İlki dökülmeler için hangi ürünleri kullanmam gerekiyor 
,ikinciside saç uzaması için ne yapmam gerekiyor.Lütfen beni ararmısınız Savaş 05xxxxxxxxx 
Trixohair Destek: 
Savaş bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Dökülme karşıtı Trixohair Serum ve 
şampuanlarını kullanabilirsiniz.Trixohair olarak heryerde belirttiğimiz üzere saç dökülmesinin birçok sebebi olduğu 
gibi saçların uzaması konusu da hem bu sebeblere hem de saçların sağlıklı  olması ile ilgilidir.Bilinen hiçbir 
kozmetik ürünü saç uzamasının normal seyrini değiştirmeyebilir.Ancak saçlarınıza gerekli özeni göstermemeniz 
sağlıklı beslenmemek ,kötü çevre şartları vs gibi etkenler saç uzama süresini tam aksine kısaltabilir. 



                 

AMRAN VAHİDİ                                                                                                           
Selam,Saç ekimi yaptırdığım klinikteki doktorun tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım.Ürün çok güzel.Tavsiye 
ediyorum. 

 

ARZU DUYMAZ                                                                                                           
Merhaba iş yerinde kullanan iki arkadaşım var.bende yaklaşık üç aydır kullanıyorum.Saçlarım bu zaman sonunda 
daha canlılaştı.İnce teller kalınlaşmaya başladı.Açıkcası belki ben hergün gördüğüm için anlayamıyorum ama 
ablam seyrek olan yerlerin kapandığını söyledi.İlerleyen aylarda buradan yazmaya devam edeceğim. 

SEYFETTİN BATUR                                                                                                    
Yaklaşık bir aydır kullanıyorum.Ben hiçbir faydasını göremedim. 

 

VEDAT  ONBAŞ                                                                                                          
Merhaba 3 aydır kullanıyorum.Nişanlımın tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım.Kullanmaya başladıktan bir ay 
içinde hem saçlarımın dökülmesi durdu hem de yağlanma tamamen bitti.Dökülen yerlerden küçük bir sürü saç 
çıktı.Açıkcası bu kadar etkili olacağını ve hızlıca sonuçlanacağını beklemiyordum. 

 

YUSUF POLAT                                                                                                            
Birkaç aydır Trixohair serum ve şampuanını kullanıyorum.İnce saçlarım kalınlaştı.Seyrek olan yerlerde ince ince 
yenı açık kahve saçlar çıkmaya başladı.O kadar heyecanlandım ki şimdiden yazmaya karar verdim.iki ay sonra 
tekrar yazacağım.Teşekkür ederim.Yusuf 

 

ZEYNEP MARDİN                                                                                                       
Başka bir şampuan almak için eczaneye gittiğimde tesadüf eseri Trixohairi aldım.İlk defa saçlarıma bu kadar iyi 
gelen bir şampuan kullandım.Saçlarım hem daha dolgunlaştı hemde dökülme tamamen bitti.Tereddüt etmeden  
alıp kullanabilirsiniz. 

 

AYKAN ÜSTÜN                                                                                                           
Olumlu yorumları ve mesajları okuyunca bugun bende aldım.İnşallah faydasını görürüm.Olumlu yada olumsuz 
sonuçları buradan tekrar yazacağım 

 

HASAN DÜZYOL                                                                                                         
Şampuanı kızkardeşim sosyal medyada görmüş,ilk o alıp kullanmaya başladı.Sonrasında da bende kullanmaya 
başladım.şampuanı kullandıktan sonra saçlarımda dahada bir güçlenme var.Dökülme çok az vardı ama 
kullanmaya başladıktan artık bu sorun da kalmadı. 

AYGÜL DÜRÜST                                                                                      

İki yıldır denemediğim ürün kalmadı.Bir aydır Trixohair şampuan ve serum kullanıyorum.Çok 
faydasını gördüm diyemem.Kullanmaya devam edip buradan yorumlarımı ileteceğim. 

 

MERAL İNAL                                                                                                               
Daha kullanmaya başlayalı bir ay oldu.Bu yüzden sanırım brşeyler yazmak için çok erkem.Ama saçımda çok fazla 
yağlanma vardı.Bu zaman zarfında artık o sorunda ortadan kalktı.Çok çok teşekkür ederim. 

 

YASEMİN TAŞKIN                                                                                                      
Merhaba rize de satış  noktanız varmıdır.Yoksa bana yardımcı olurusunuz. 05xxxxxxxxx 
Trixohair Destek: 
Yasemin  hanım merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz. Ürünlerimizi Türkiye’deki 
eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Ürünlerimizde 
Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 



 

YALÇIN AKTAŞ                                                                                                           
Merhaba bir sene boyunca B……..  kullandım.Hiçbir faydasını göremediğim gibi birde bir sürü boşyere para 
harcadım.Bu yüzden bu ürünlere ne inancım var nede kullanmak isitiyorumdum.Ama İstabul A……… avm de 
Şampuan ve serumun reklamı görünce kullanmaya başladım.Şimdilik son derece memnunum ve herkese tavsiye 
ederim. 

ARZU BAYRAM                                                                                                           
Arkadaşlar bu şampuanı nerden temin edebilirim.Lütfen saçlarım çok dökülüyor.şimdiden teşekkürler. 
Trixohair Destek: 
Arzu  hanım merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki 
eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Şuan için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Ürünlerimizde 
Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz. 

 

SELİM ŞİŞMAN                                                                                                           
Merhaba iki haftadır şampuan Trixohair kullanıyorum.Serumu da şampuanı da her gün kullanıyorum.Daha bir 
şeyler yazmak için çok erken ama ürün paketinden ne olduğunu belli.İşe yarayacağını düşünüyorum. 

SELVİ  DİNÇÖZ                                                                                                           
Merhaba ben ilk defa kullanıyorum ve ilk hafta olmasına rağmen kafamda kaşıntı var.Bu normal mi?                   
Trixohair Destek: 
Selvi hanım merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Eğer uzun süre kullandığınız 
şampuandan sonra Trixohair ürünlerinide kullansanız başka ürünlerede başlasanız kaşıntı yapması ve saç 
derisinin buna benzer tepkiler vermesi normal olabilir.Kullanmaya devam ettikçe kaşıntının tamamen gideceğini 
görebilirsiniz. 

OKAN ÇALDIR                                                                                                            

Ben memnun kalmadım ve bunu da belirtmek istiyorum.Neden kötü yorumları yayınlamıyorsunuz? 

SELİM NAFİZ KARACA                                                                                               

Saçlarım çok yağlıydı ve sürekli yıkamam gerekiyordu.Yağlı olduğu içinde dökülmede fazlaca vardı.Birkaç aydır 
Trixohair şampuanı geçen ayda serumu kullanmaya başladım.Saçlarımdaki yağlanma geçti.İlk fark edende kız 
arkadaşım oldu.Eskiden her duş sonrası havluda çok fazla saç telim kalırdı ama şimdi yok denecek kadar 
azaldı.Trixohair müşteri hizmetlerine teşekkür ederim.ürünleri de tavsiye ederim. 

ORHAN AKŞİT                                                                                                            

Açıkcası yeni saç çıkıp çıkmadığı konusunda emim değilim ama başımın üst kısmı bariz şekilde kapanmaya 
başladı.Arkadaşlar ekim yaptırdığımı sandılar.Saç tellerim kalınlaşmaya başladığı gibi dökülmede tamamen 
durdu.Sanırım bu yüzden de herkes ekim yaptım sanıyor.Bundan dolayıd a olabilir ince tüyler yeniden canlanmış 
da olabilir.Şimdilik çok güzel. 

NAZLI SANCAK ERDOĞAN                                                                                       

Çok tereddüt ederek aldım.Ama iyiki de almışım.Yağlanma tamamen bitti.İki ayın sonunda saçlarım çok güçlendi 
ve daha parlak gözükmeye başladı.Herkese tavsiye ederim. 

NAZMİYE ALTUN                                                                                                        

Serum ve şampuanı birlikte kullanıyorum.Kullanmaya başladıktan bir hafta sonra eşim saçlarına birşeymi sürdün 
dedi.Daha parlak ve canlı gözüktüğünü söylüyor.İlk olarak yağlanma azaldı .Ama dökülmeler hakkında yorum 
yazmak için biraz erken.Azaldı ama tam olarak durmadı.İşe yarayacağını düşünüyorum 

 

 



FİLİZ BADEM                                                                                                              

İlk olarak serumu kullanmaya başladım.Etkisini görünce şampuana da başladım.Şampuan kepeklenme yaptı ama 
yorumlarda bazı kullanıcılarda aynı reaksiyon yaşandığını okudum.Bendeki geçti.Ürünlerden genel olarak çok 
memnun kaldım. 

          

ALPAY YOLCU                                                                                                            
Merhaba adım Alpay,Trixohair şampuanını kullanıyorum.Gayet etkili ve kullanışlı bir ürün.Saçımda dökülme ile 
beraber ciddi anlamda kepek sorunu vardı.Bir aylık kullanım sonunda kepek sorunu bitti.Saçım eskisi gibi artık 
çok fazla dökülmüyor.Zamanla güçleneceğine de inanıyorum.. 

 

İNCİ TEKİN                                                                                                                  
Saç  dökülmesi sorununu sonunda yendim.Teşekkür ederim. 

 

SATILMIŞ ÇINAR                                                                                                        
Yakaşık 2 ay önce kullanmaya başlaım.Saç dökülmesi tamamen durdu.Henüz saç çıkıyor demek için erken ama 
ama saçlarım eskisinden daha güçlü. 

 

DİNÇER AYGÜN                                                                                                         
Merhaba yaklaşık 2 haftadır kullanıyorum.Dökülme az da olsa devam ediyor.Bunun için bir şey diyemem ama işe 
yarayacağını düşünüyorum.En azından kullanan ve memnun kalan çok fazla arkadaşım var.Gelişmeleri ilerleyen 
haftalarda paylaşırım 

 

OKAN MERT DİNÇER                                                                                                
Trixohairi uzun zaman önce duydum.Ama yaz başlamadığı için ilk defa geçen ay aldım.Saçlarımı sıfıra 
vurdum.Ve serumla beraber şampuanı kullanmaya başladım.Saçlarımdaki dökülme tamamen sona erdi.Bir ay gibi 
bir zamanda saçlarım yaklaşık 3 cm uzadı.Seyrek olan yerlerdeki ince tüyler belirgin saç teli halini almaya 
başladı.Bu gidişle daha gür ve güçlü saçlarım olacağına inancım tam.Çok teşekkür ederim 

 

ÇOŞKUN IRMAK                                                                                                         
Yaklaşık 3 aydır Trixohair şampuanını kullandım ama bırakın faydasın en ufak bir etkisini göremedim.Saçımdaki 
dökülmeler hala devam ediyor.Param boşa gitti anlayacağınız.Acaba ben mi yanlış kullanıyorum? Çoşkun 
05xxxxxxxxx 

Trixohair Destek: 
Çoşkun bey merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi satın alan ve hem 
sitemizde hem diğer sitelerde hemde sosyal ağlarda kullanım yaptıktan sonra memnuniyetlerini ileten çok sayıda 
müşterimiz vardır.Müşterimizi Hizmetlerimizi arayarak size destek olmalarını isteyebilirsiniz. 

AHMET SAYIM                                                                                                            
Saç dökülmesinde bana göre mucize marka.Herkese heryerde tavsiye diyorum.Ama fiyatlarınız pahalı.Yine de 
harika.Özellikle şampuan ve serum Number 1. 

 

ARZU MERİÇ                                                                                                              
Merhaba daha 26 yaşındayım ve saçlarımda özellikle tam orta çizgide dökülme ,haddinden fazla yağlanma 
vardı.Sabahları saçlarımı yıkıyor ama  akşamına yağlanıyordu.Her duş sonrası da çok fazla 
dökülüyordu.Üniversiteden bir arkadaşım Trixohairin erkek için olanı kullanıyormuş ve çok da memnunmuş.Bende 
kullanmaya başladım.İlk ay hiçbir fark göremedim.Aksine kaşıntılar arttı,biraz kepek oldu.Ama kullanmaya devam 
etmemi söyleyince bende devam ettim.Şimdi 3 ay oldu,yağlanma tamamen bitti.Açık olan yerler tam olmasa da 
kapanmaya başladı.Ama sanırım birkaç ay sonrada tamamen kapanacağını düşünüyorum.Çok fazla moralimi ve 
psikolojimi bozan bir konuda bana yardımcı olan Trixohair ailesine ,müşteri hizmetlerinden Zeynep hanım ve 
yaşar beye çok teşekkür ederim. 

 



SELİM ARDA İPEK                                                                                   

Arkadaşımın tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım.Yaklaşık kırk güm oldu.Saçlarımdaki 
yağlanma geçti ama maalesef şimdi de kepek yapmaya başladı.Bu yüzden kullanmayı bıraktım. 

Trixohair Destek: 
selim  bey  merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünleri 6 haftadır kullandığınızı 
yazmışsınız.Bu süreç çok kısa olduğu için daha öncesinde uzun süreli kullandığınız şampuanı bıraktığınız için saç 
derinizin verdiği geçici  bir tepki oluğunu sanıyorum.Güvenle kullanmaya devam edebilirsiniz.Sizden ricam 
buradan olumlu yada olumsuz dönüşlerinizi lütfen iletiniz. 

 

SELÇUK BATUR                                                                                                         
Bu ürünlerden o kadar çok farklı marka denedim ki.En son  1 sene önce B….. kullanmaya başladım.Faydasını 
göremediğim gibi birde dökülmelerimde arttı.Sosyal medyada Trixohairin reklamlarını ve kullanan kişilerin 
yorumlarını okuyunca bende üç ay önce alıp kullandım.Herkesin hem internette hem de yorumlarda söylediği ‘ilk 
bir ay hiçbir faydasını göremedim ama bir ay sonra yada ama iki ay sonra dökülmelerim bitti ve yeniden ufak ufak 
saç çıkmaya başladı’’ dediği kısımların gerçek olduğunu bende söyleyebilirim.Ben kendimce bir metot geliştirdim 
ve sanki daha hızlı etki ettiğini gördüm.Saçlarımı  Trixohair şampuan ile yıkadıktan ve hızlıca kuruladıktan sonra 
hiç bekletmeden hemen Trixohair serumu uyguluyorum.Çok faydalı olduğunu düşünüyorum.Saçınızın uzamasına 
bakarak faydalı olup olmadığını gözlemlemenizi tavsiye ederim. 

 

MÜŞERREF ONAY                                                                                                     
Okuldaki öğretmen arkadaşımın tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım.Kullanmaya başlayalı 3 hafta oldu ve 
saçımdaki dökülmeler azaldı.Sanırım bundan sonra şampuan olarak ne kullanıyorsun dediklerinde Trixohair 
diyeceğim. 

 

AYBARS AKTUNA                                                                                                      
Yaklaşık iki ay önce arkadaşımda tesadüfen görüp denemek için almıştım,Fazla bir etki edeceğini 
düşünmüyordum.Ancak bir ay olmasına rağmen saçlarımda dökülme tamamen durdu.Yeni saçların çıkıp 
çıkmayacağını zamanla göreceğiz 

 

SELİM İŞBİR                                                                                                               
Merhaba ben Trixohair ürünlerini henüz kullanmıyorum.Ama sosyal medyada ve burada yorumları okuyunca 
kullanmaya karar verdim.Sadece kafama takılan başka şampuan kullanmam gerekiyor mu  ve son olarak da 
serum  her duş sonrası kullanmam gerekiyor mu? 

Trixohair Destek: 
Selim bey merhaba ,Trixohaire gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Trixohair şampuanlarını kullanmaya 
başladığınızda başka bir ürün kullanmanıza gerek yoktur.Artık şampuan markanız Trixohair olacaktır.İkinci olarak 
da saçınıza her yıkamadan sonra trixohair serum uygulayabilirsiniz. 

 

METİN AKBAY                                                                                                            
İki aydır kullanıyorum.Hem dökülme hemde yağlanmadan kurtuldum .tşk 

 

ELİF CEREN DUMAN                                                                                                 
Merhaba saç şampuanınızı 2 aydır düzenli bir şekilde kullanıyorum.Hafif hafif tüylenmeler başladı.Allahım inşallah 
çıkar.şuan için çok memnunum. 

 

HALİT  DEMİRCİ                                                                                                         
İki ay önce saç ekim merkezinde çalışan arkadaşımın tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım.Saç dökülmem tam 
olarak durmadı ama ciddi oranda azaldı. bir türlü çalışmaktan fırsat bulup bir şeyler yazamadım.Şampuanı 1.5 
seneden beri kullanıyorum. Şampuandan çok memnunum, dökülme durdu kokusu da iyi ve hiç sertleşmiyor 
saçlarım. Ürünü üretenlere teşekkür ederim. 

 



SEMA YÜCEL                                                                                                             

Eşim de bende kullanıyoruz.Her ikimizde memnunuz.Eşimde yağlanma ve dökülme vardı,bende de saçlarım çok 
cansız ve mattı.Yaklaşık 2 aylık kullanımın sonunda saçlarım daha diri ve canlı gözüküyor.İlk iki hafta kepeklenme 
oldu.Bu normalmiş şuan kepek de dökülme de geçti.Eşim de ince tüyler de kalınlaşmaya başladı.Kullanmayı 
düşünenlere kesinlikle tavsiye ederim. 

VOLKAN ÖZDOĞAN                                                                                                   

Bir aydır kullanıyorum.Anlatıldığı kadar çok fazla etkisi olmadı.Serumun da şampuanında fiyatları çok 
pahalı.Kullanmaya devam ediyorum. 

NESLİHAN YILMAZ                                                                                                     

Daha önce 1 sene boyunca B……   kullandım.Aman aman bir faydasını göremedim.Bir ay öncede Trixohair 
kullanmaya başladım.Çok fazla dökülmem yoktu ama yinede dökülme vardı.Artık dökülme yok.Saç bakımı içinde 
daha önce argan yağı kullanıyordum.Bununla beraber dönüşümlü Trixohair serumu kullanıyorum.Her ikisindende 
memnunum. 

KEREM AVCI                                                                                                              

Yaklaşık 1,5 aydır trixohair ürünlerini kullanıyorum.Saçlarım eskisi kadar dökülmüyor.Ufak ufak ince tüylerde 
kalınlaşmaya başladı.Çok mutluyum.inşallah faydasını görürüm. 

BURAK VAROL                                                                                        

Saçlarımda belirgin şekilde canlanma var.Daha iki ay olmasına rağmen dökülme yarı yarıya 
azaldı diyebilirim.iyi olacağına inanıyorum.Teşekkür ederim. 

N……..K……                                                                                            

Seboreik dermetit olanlara kesinlikle tavsiye ederim.Eşim bir hafta kullanımdan sonra saçlarımda 
farklılık olduğunu söyledi.Çok teşekkür ederim. 

HAKAN ERBİL                                                                                          

Herkes faydasından ,etkisinden bahsetmiş ama kimse kepek den bahsetmemiş.Kullanmaya 
başlayalı 3 hafta oldu ve anormal derecede kepek yapmaya başladı.Ben beğenmedim. 

 

HASAN AŞCI                                                                                            

Uzun zamandır kullanıyorum.Herkese tavsiye ederim.Benim gibi birçok kişi fiyatların pahalı 
olmasından dert yanmış.Gerçektende biraz pahalı en azından sürekli kullananlara indirim 
yapılsın. 

NEDA VAHDADİ                                                                                       

Okuldan arkadaşımın tavsiyesi ile kullanmaya başladım.Üç aylık kullanım sonunda dökülme 
tamamen durdu.Mat olan saçlarım sanki yağ sürülmüş gibi çok canlı gözüküyor.Ellerimle 
çektiğimde bile artık kopma olmuyor.Birde eğer mesajımı okur yada yayınlarsanız ,lütfen fiyatları 
biraz düşürün. 

 



TUĞBA SOLAK                                                                                        

Merhaba bende Seboreik dermatit var.Çok fazla saçlarım yağlanıyor.Arkadaşımın tavsiyesi 
üzerine Trixohair şampuanı aldım.kesinlikle bu sorunu olanlara tavsiye ederim.Şimde 
serumunada başladım.  

SELEHATTİN ACAR                                                                                      

Saç çıkarıyor çıkarmıyor diyemem ama yağlanma derdinden tamamen kurtuldum.Buna güvenerek 
serumunuda aldım.umarım pişman olmam. 

HARUN KORKMAZ                                                                                        

Yaklaşık iki hafta önce kullanmaya başladım.Umarım olumlu yazanlar gibi bende olumlu sonuçlar 
alırım.Şuan yorum yapamayacağım. 

FURKAN USLU                                                                                              

Harika bir şampuan.Hiç tereddütsüz alıp kullanabilirsiniz. 

ERGÜN PARLAK                                                                                           

Saçımı uzattığım günden bu yana hem saçlarım çok daha fazla dökülüyor hemde çok fazla 
yağlanıyor.Trixohair şampuanı kullanmaya başladıktan onbeş gün sonra yağlanma sorunu 
bitti.Dökülme tam olarak sona ermesede yarı yarıya azaldı.Kullanmaya devam.  

RIZA ELVER                                                                                                                

Ürünleri internette instegram reklamlarında gördüm.alıp kullanmaya başladım.Bir ay oldu ama hala bir değişiklik 
göremedim.Sadece yağlanma bitti.Ama dökülme tamamen durmadı.Ayrıca ilave destekleyici bir şeyler 
kullanmaya gerek varmı.Yardımcı olurmusunuz 05xxxxxxxx 

Trixohair Destek: 
Rıza  bey  merhaba öncelikle ürünlerimizi kullandığınız için teşekkür ederiz.Ürünleri minimum 3 ay kullanmanızı 
öneririm.Trixohair ürünlerini kullanırken başka bir ürün kullanmanıza gerek yok.Bu süre sonunda lütfen olumlu 
yada olumsuz değerlendirmelerinizi bizimle paylaşınız. 

HALİL İBRAHİM KANCA                                                                                             

Bu kadar kısa sürede bu kadar etki edeceğini tahmin etmemiştim.Gerçi arkadaşım söylemişti ama insan 
yaşamadan inanamıyor.Ürün ambalajından da belliydi zaten.Saç dökülmesi neredeyse tamamen durdu..Ayrıca 
ürünü anlatan ve sabırla bilgi veren Trixohair müşteri hizmetlerinden Zeynep hanıma da teşekkür ederim.  

 

ÇAĞRI AKDAMAR                                                                                                      

İlk ay bir şey fark edemedim ama saçlarımın dökülmesi oldukça azaldı.Yakın arkadaşlarım saçlarımın daha parlak 
olduğunu ve ne kullandığımı sordular.İlerleyen günlerde gelişmeleri yazacağım. 

AHMET BAKRAÇ                                                                                                        

Şampuanı da serumuda bir aydır kullanıyorum.Ama hiçbir  değişiklik yok.Sadece dökülme eskisi gibi çok 
değil.Çok büyük hevesle aldım.Kullanmaya devam ediyorum ama memnun kalmadım. 

 



İHSAN DEMİR                                                                                                

Özel bir tv kanalında spikerlik yapıyorum.Saçlarımda yağlanma ve dökülme var.Kanalda çalışan 

arkadaşımın tavsiyesi üzerine kullanmaya başladım aylar önce.Sanırım bu onuncu şişe. Yan 
taraflardaki ince tüy gibi olan saçlar üç ay gibi bir sürede normal saç haline geldi.Denemenizi 
tavsiye ederim. 

DOĞAN CAN ERBİL                                                                                 

Merhaba ürünleri instegramda gördüm.Üç aydır kullanıyorum.ilk şampuanı iki hafta sonra serumu 
aldım.Ancak serum şişesi biraz boş geldi.Firmayı aradım çok ilgilendiler.Hatta söylediklerine 
inandığım ve yanlışlık olmadığına emin olduğum halde bile bir adet ücretsiz göndermek 
istediler.Sattıkları ürüne bu kadar hakim ne bir firma gördüm nede bu kadr etkili bir ürün 
gördüm.Kesinlikle tavsiye ederim. 

OZAN TEMİZ                                                                                            

İnternette şampuan bakarken Trixohaire rastladım.Yorumlar çok güzel.İnşallah faydasını 
görürüm.Henüz bir hafta oldu.olumlu yazacağım tek şey ürün açıklamaları ve ürün ambalajı 
gerçekten mükemmel.Daha sonra görüşmek üzere.Teşekkür ederim.  

ERSİN KILIÇ                                                                                                                

Arkadaşımın tavsiyesi üzerine aldım.Fiyatı biraz pahalı.yaklaşık 3 haftadır kullanıyorum.Dökülmeden eser 
kalmadı ama şimdi de kepeklenme başladı.Trixohair müşteri hizmetlerini aradım.şampuan değiştirdiğim için 
bunun olabileceğini farklı bir markaya geçseydim de aynı sorunu yaşayacağımı ilettiler.Gelişmeleri ileteceğim. 

HATİCE BAĞCI                                                                                                           

Merhaba ürünlerinizi internette gördüm.Fiyatlar başka markalara göre pahalı.Sizden daha uyguna alma imkanımız 
varmı ve boyalı saçlarda da kullanılıyormu.Bilgi verirseniz sevinirim.05xxxxxxxxx 

Hatice hanım  merhaba öncelikle ürünlerimize gösterdiğiniz ilgi için teşekkür ederiz.Ürünlerimizi Türkiye’deki 
eczanelerde ve İnternet sitelerinden satın alabilirsiniz.Fiyatlar da satıcı firmalar tarafından belirlenmektedir.Şuan 
için ürünlerin pazarlaması bu şekildedir.Trixohair ürünlerini her tür saç tipinde kullanabilirsiniz.Ancak boya ,perma 
ve diğer kuaför uygulamaları saça zarar verebilir.Ürünlerimizde Orjinal Koruma Bantı ve alt kısımda QR kod 
vardır.Bunlara dikkat ederek alım yapabilirsiniz 

FEHRUZ TALEBİ                                                                                                         

Yaklaşık bir senedir B……. ürünlerini kullandım ama hiç faydasını göremedim.Bu ürününde işe yarayacağını 
sanmıyorum.Sosyal medyada çok fazla olumlu video ve yorum var ama Resmen para tuzağı diye düşünüyorum. 
Geçen hafta da bunu bile bile Trixohairin şampuanından ve serumundan aldım.Bakalım ne olacak. 

EMRE AKGÜNDÜZ                                                                                                     

Trixohair den çok memnun kaldım.Dökülme bir ay olmasına rağmen oldukça azaldı.Birde ürünler eczanelerde 
biraz pahalı ve her yerde olmuyor.İnternetten almanızı tavsiye ederim. 

ALİ CAN DEMİR                                                                                                          

Saçlarımda çok fazla dökülme vardı.Üç ay önce Trixohair şampuan ve serum seti kullanmaya başladım.Daha ay 
bitmeden dökülmeler durdu.İlk ablam fark eti.Saçlarımın daha canlı gözüktüğünü söyledi.herkese teşekkür 
ederim. 

SEMİH İNCE                                                                                                                

Gerçekten de kaliteli ve etkili ürün.Trixohair ürünlerini güvenle kullanabilirsiniz. 



HANİFE ASLAN                                                                                                            

Heryerde bu markayı gördüğüm için alıp kullanmaya başladım.Biraz tereddütlerim vardı ama iki ay oldu ve 
dökülmeler durdu.Kullanmaya devam ediyorum. 

 

 

 


